

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date:-12/2/2019 Ref:- 102/1/4/1/rum/MA5 Subject: Disclosure of Preliminary Results Report for (Rum Group For Transportation & Tourism Investment	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: 2019/2/12 الرقم : 102 / 1/4/1/ رم/ MA5 <u>الموضوع: الإفصاح عن تقرير نتائج الأعمال الأولية</u> <u>لشركة (مجموعة رم للنقل والإستثمار السياحي)</u>
Attached the preliminary results report for (Rum Group For Transportation & Tourism Investment) for the year 31/12/2018	مرفق طيه تقرير نتائج الأعمال الأولية لشركة (مجموعة رم للنقل والإستثمار السياحي) عن العام 2018/12/31
Kindly accept our high appreciation and respect Rum Group For Transportation & Tourism Investment Acting general manager Eng.Nafez hamed	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،، شركة مجموعة رم للنقل والإستثمار السياحي توقيع المدير العام م. نافز حمد

بورصة عمان
الدائرة الإدارية والمالية
الديوان
١٧ شباط ٢٠١٩
860
رقم المتسلسل:
31262
رقم الملف:
2009/611
الجهة المختصة:



هيئة الأوراق المالية
دائرة الإفصاح

نموذج النتائج الأولية للشركات المساهمة العامة

أولاً: المعلومات الأساسية:

- اسم الشركة: شركة مجموعة رم للنقل و الاستثمار السياحي (مساهمة عامة محدودة)
- القطاع: الخدمات / النقل السياحي
- رقم وتاريخ التسجيل: (408) تاريخ 2006/5/29
- رأس المال المصرح به: واحد و عشرين مليون دينار / سهم (21,000,000 دينار سهم)
- رأس المال المكتتب به والمدفوع: واحد و عشرين مليون دينار / سهم (2,100,000 دينار سهم)
- اسم رئيس مجلس الإدارة: السيد رياض زهير محمد الخشمان المحترم
- اسم المدير العام: بالانابة السيد نافز اتيس محمد حمد المحترم
- اسم مدقق الحسابات الخارجي: المكتب العلمي للتدقيق والاستشارات / جمال محمد فلاح / اجازة رقم (285) المحترمين
- العنوان البريدي للشركة: ص.ب (921513) عمان (11192)
- تلفون: 4290333
- فاكس: 4290548
- بريد الكتروني: info@rumtrans.com

بينت احكام المادة (43/3) والصادرة بالاستناد إلى قانون الأوراق المالية رقم (18) لسنة 2017 ما يلي:-

" على كل مصدر ان يقدم الى الهيئة، ووفقا للتعليمات التي يصدرها المجلس، التقارير الدورية المبينة ادناه وان يقوم بنشرها:-

3. تقريراً عن نتائج اعماله الاولى بعد قيام مدقق حسابات قانوني بإجراء عملية المراجعة الأولية لها، وذلك خلال خمسة واربعين يوماً من انتهاء سنته المالية حداً أعلى".

السنة الحالية	السنة السابقة	
2018	2017	
1,248,860	1,350,311	1- صافي الإيرادات (الخسائر) التشغيلية
(638,749)	(1,656,338)	2- ربح (خسارة) السنة المتوقع قبل الضريبة
.....		3- مخصص ضريبة الدخل على الأرباح المتوقعة
(638,749)	(1,656,338)	4- الربح (الخسارة) بعد الضريبة:-
(636,853)	(1,654,705)	أ- حقوق مساهمي الشركة في الربح (الخسارة)
(1,896)	(1,633)	ب- حقوق غير المسيطرين في الربح (الخسارة)
(529,486)	4,347,685	5- مجموع بنود الدخل الشامل الأخرى
(1,168,235)	2,691,347	6- إجمالي الدخل الشامل (5+4):-
(1,166,339)	2,692,980	أ- حقوق مساهمي الشركة في الدخل الشامل
(1,896)	(1,633)	ب- حقوق غير المسيطرين في الدخل الشامل
		7- خلاصة عن أعمال الشركة خلال السنة المالية:-

* بالرغم من الظروف السيئة التي تعصف بالمنطقة تمكنت الشركة من تحقيق تنوع إستثماراتها في عدة قطاعات ، وهي السياسة التي حرص مجلس إدارة الشركة على انتهاجها للمحاولة من تخفيف أعباء الازمات الاقتصادية والسياسية التي تمر بها المنطقة .

* البيانات أعلاه هي نتائج أولية وغير منتهية التدقيق .

توقيع رئيس مجلس الإدارة
توقيع المدقق الخارجي
التاريخ

٢٠١٩/١٢/١٢

- حقوق غير المسيطرين: هي ذلك الجزء الظاهر في البيانات المالية المجمعة من صافي نتائج أعمال وصافي موجودات الشركات التابعة والعائد إلى الأسهم التي لا تمتلكها الشركة الأم بصورة مباشرة عن طريق شركات تابعه لها.



Jordan Securities Commission (JSC)
Disclosure Department
Preliminary Results of Public Shareholding Companies

I- Main information:-

- **Name of the company:** Rum Group For Transportation & Tourism Investment P.S.C.
- **Sector Service /** Transportation
- **No. & date of registration:** (408) 29/5/2006
- **Authorized capital:** (21,000,000 Dinar/ share)
- **Paid-in capital:** (21,000,000 Dinar/ share)
- **Name of Chairman of the Board:** Mr. Riyadh Zuhair Mohammad Al-Khashman
- **Name of the General Manager:** Mr. Nafez Anees Mohammad Hamad
- **Name of the External Auditor:** The Scientific Office For Auditing & Consulting / Jamal Mohammad Falah / License No (285)
- **Postal address:** P.O box (921513) Amman (11192) Jordan
- **Tel:** 4290333
- **Fax:** 4290548
- **E-mail:** info@rumtrans.com

-
- The instructions of Article (43 / A-3) issued based on the Securities Law No. (18) of 2017 illustrated the following:
"Each issuer shall submit to the Commission, in accordance with the instructions issued by the Council, the following periodical reports and publish them:
3. A report of the results of its preliminary operations results after a legal auditor conducts its initial audit, within forty-five days of the end of its fiscal year".

II- Comparative Preliminary Results (JD)

	Current year 2018	Previous year 2017
1- Net operating income (loss)	1,248,860	1,350,311
2- Expected net income (loss) before tax	(638,749)	(1,656,338)
3- Expected provision for income tax		
4- Net income (loss) after tax attributable to:	(638,749)	(1,656,338)
a- Equity holders of the Company	(636,853)	(1,654,705)
b- Non controlling interests	(1,896)	(1,633)
5- Other comprehensive income	(529,486)	4,347,685
6- Total comprehensive income (4+5):	(1,168,235)	2,691,347
a- Equity holders of the Company	(1,166,339)	2,692,980
b- Non controlling interests	(1,896)	(1,633)

7- Summary of the Company's performance for the last fiscal year

-Despite the bad conditions in the region, the company has managed to realize the diversity of its investments in several sectors, a policy that the company's board of directors is keen to try to alleviate the economic and political crises experienced by the region.

-The above data are preliminary and not audited .

Signature of
Chairman of the Board

Signature of
the external auditor

Date

13/2/2019

-Non controlling interest: The apparent part in the consolidated financial statements of the net business results & net assets of Subsidiary Companies that are not held directly by the Parent Company through its subsidiary companies.

mgj

المكتب العلمي

التقارير والمحاسبة والاستشارات

مسابرة قانونية

RUM
GROUP